

CE Program

Pre-Application Questionnaire

CE 认证服务调查表



1. Company Name:
公司名称 :
Address:
公司详细地址 :

2. Contact Name: Position:
联系人姓名 : 职务 :
Phone: Fax:
电话 : 传真 :
Email: Website:
电子邮件 : 网址 :

3. Product Description for which CE Marking is required, including Model Number (one product family ONLY):
填写需要通过 CE 认证的产品描述, 包括产品型号 (只能是同一个产品系列) :
(Attach Product Brochure or Descriptive Literature that describes the product function. In case of a System please furnish a block diagram showing the interconnection of parts).
(附上产品说明书或者能描述产品功能的说明材料。如果产品是一系统, 请提供注明其各部分连接关系的框图。)

3.1 Does the product/system contain electronic parts? (provide details)
您的产品/系统是否包含电子元件? (提供详细情况)

3.2 Can it be used in underground mining?
是否能够用于地下采矿作业?

4. State the applicable European Directive(s) (if known):
填写相应的欧盟指令 (如果知道的话) :



CE Program

Pre-Application Questionnaire

CE 认证服务调查表



5. Standard(s) or Specification(s) to be used as test basis:
用于作为测试基础的标准或规范

6. If the product has already been tested, indicate the Standard(s), the Test Laboratory and the date tested:
如果该产品已经测试过了，请指明测试标准，测试实验室，以及测试时间：

7. If you have a documented Quality System, or if your product(s) have been certified, please provide details:
如果贵公司具有文件化的质量体系，或者产品已经通过认证，请提供详尽情况：

8. If you are an existing customer of SAI Global, please indicate your SAI Global License number(s):
如果您已经通过 SAI Global 认证，请出具您的 SAI Global 证书的编号：

Please return the completed Pre-Application Questionnaire to product@saiglobal.com.

请完整的填写该问卷，并发到product@saiglobal.com.

